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Zápis č. 1 z jednání komise OHK 

 
Přítomni: Ondřej Pachman, Soňa Fáberová, Jiří Putík ml. 
Nepřítomni:  
Omluveni: Vlastimil Pabián 
Hosté:  
 
Program jednání: 
1) Představení IS ČNS 
2) Organizace webových stránek svazu 
3) Kontrola odchozích plateb nad 50 tis. Kč 
4) Úkoly členů komise 
 
Jednání komise se uskutečnilo v neděli 8.5.2022 od 18 hodin v restauraci U Součků, nádraží 
Bojov, Praha-západ. 
 
1) Úvodní jednání komise zahájil předseda Ondřej Pachman přivítáním členů a představením 
vize a rozsahu úkolů v rámci organizace ČNS. Potom Soňa Fáberová seznámila přítomné se 
stavem realizace IS ČNS ze strany admin přístupu a budoucího fungování v rámci řízení 
soutěží ČNS. Jiří Putík se budu věnovat rozvoji modulu elektronizace soutěží kompletně. 
 
2) Přítomní zhodnotili stav webových stránek. Z důvodu nepřehlednosti jednotlivých sekcí 
dojde k úpravě v kategorii mládeže, záložce Informace, bude vyhotovena online přihláška 
pro nové kluby včetně informací o výhodách členství v ČNS. V Orgánech svazu dojde 
k novému uspořádání dokumentů, které dostanou jednotnou podobu a bude odstraněna 
část neaktuálních zápisů, článků a jiných dokumentů na webu odborných komisí. 
 
3) Tuto problematiku zařadil na program jednání hospodář Vlastimil Pabián. VV na svém 
jednání dne 14.3.2022 odsouhlasil vícestupňovou kontrolu odchozích plateb z centrálního 
účtu ČNS nad 50 tis. Kč. Realizaci tohoto rozhodnutí je třeba finalizovat v souladu 
s podmínkami banky Moneta Money Bank. V současné chvíli není systém dvoustupňové 
kontroly nastaven, Vlastimil Pabián tak nemůže proplatit fakturu firmě Gala ve výši 98 tis. Kč. 
 
4)  
Ondřej Pachman 

• příprava nové elektronické přihlášky do ČNS 

• nastavit a popsat ve spolupráci s VV výhody členství v ČNS 
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Jiří Putík 

• kontaktovat odborné komise ohledně unifikace závazných dokumentů 

• úprava webu v komisích 

• příprava nezbytných kroků pro elektronizaci ligových soutěží ČNS 
 
Soňa Fáberová 

• propojení zástupce firmy eSports s Jiřím Putíkem a vytvořit přístupová práva 
admin 

• předložit VV ke schválení výprodej skladových zásob starších modelů Botas za 
sníženou cenu. 

• definovat v IS ČNS přístupová práva jednotlivých uživatelů 
 
Vlastimil Pabián 

• zjištění možností bankovního ústavu týkající se dvoustupňové kontroly odchozích 
plateb a vyhotovení návrhu řešení realizace rozhodnutí VV ČNS. 

 
 
Splnění úkolů bude kontrolováno na příštím jednání komise. 
 
Po krátké diskuzi bylo jednání v 19,30 hod. ukončeno. 
 
 
Zapsala: Soňa Fáberová 
 
 
 
 
Ondřej Pachman 
Předseda OHK 
 
 
 


